
Interpelacja z dnia 11 listopada 2022

Do: Prezes Komunikacji Miejskiej w Łomiankach Sp. z o.o. 
za pośrednictwem Burmistrz Łomianek 

Proszę o informacje, w poniższym zakresie. 

1. Czy KMŁ prowadziła kiedykolwiek badania "napełnienia" autobusów? Jeśli tak - bardzo proszę o informację, kiedy, co z
badań wynikało i jakie były konkluzje? 
2. Czy istnieje możliwość dokonania zmian w istniejącym rozkładzie ZTM tak, by z mniej obłożonych zrezygnować i
przesunąć je na te mocniej obłożone? Ewentualnie, czy istnieje możliwość dla zabezpieczenia potrzeb mieszkańców
wynajęcia dodatkowych autobusów? 
3. W kontekście przedstawionej przez KMŁ stawki za wozokilometr tj. 10,09 zł. bardzo proszę o oszacowanie - jaki byłby
orientacyjny dodatkowy koszt, jaki gmina musiałaby wyasygnować, w celu pokrycia ZTM dodatkowych 4 kursów linii 150 i
750. Jaki byłby orientacyjny koszt miesięczny ew. wynajęcia dwóch pojazdów dla uzupełnienia porannych rozkładów linii
150 i 750 (po dwa dodatkowe kursy)? 
4. Czy KMŁ Sp. z o.o. zleciła ZTM przeprowadzenie badania "wypełnienia" autobusów? Jeśli tak, proszę o udostępnienie
pisma w niniejszej sprawie. 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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